



Conceptnotulen Plenaire Vergadering 9 oktober¹ 2023

Aanwezig	Angelina Senchi, Noah Benjamins, Ivar Kracht (online), Hidde Heijnis, Rembrandt Tip, Carlos van Eck, Giovanni Prins (online), Teun van Kasteel
Afwezig	-
Gast	-
Notulist	Liesje Verhave

2 Agenda

3 1. Inloop

4 2. Mail en actiepunten (15 min)

5 3. Bevestigen notulen (5 mins)

6 4. Bevestigen agenda (3 min)

7 5. Mededelingen (1 min)

8 6. Stand van zaken (20 min)

9 Voorzitter, vicevoorzitter, DB-leden en CSR-afgevaardigden delen updates

10 7. Kritiek advies CSR-samenwerking met derden (20 min) (bijlage: 1)

11 *Heijnis herintroduceert de brief van toelichting op de CSR 'samenwerking met derden brief'. De*
12 *raad stemt over amendementen en verzending.*

13 8. Budget update (20 min)(bijlage: 1)

14 *Van Eck update de raad over de status van het FSR-budget en stelt mogelijke doelen voor*
15 *waaraan dat budget kan worden gependend. Heijnis en van Eck informeren de raad over het*
16 *coronaherstelfonds waar aanspraak op kan worden gemaakt.*

17 9. Studentenhuisvesting (10 min) (bijlage:1)

18 *Heijnis stelt voor een beleidskader van de UvA te eisen over studentenhuisvesting*

19 10. CoBo (15 min) (bijlage: 1)

20 *Van Eck stelt voor een CoBo te organiseren.*

21 11. Inwerken raadsassistenten (15 min)

22 *Heijnis vraagt de raad een plan voor het inwerken van raadsassistenten. Een korte brainstormsessie*
23 *volgt.*

24 12. PR van de Week (5 min)(mondeling)

25 *De FSR bespreekt wat ze deze week op de social media willen delen.*

26 13. Rondvraag en sluiting

27

28

29 **1. Inloop**

30

31 De PV opent om 11:06

32 **2. Mail en actiepunten (15 min)**

33

34 De raad bespreekt de mail lijst. [ACTIEPUNT] Benjamins zal aanwezig zijn bij de financiële meeting voor de medezeggenschap vanuit de CSR. We zullen verder ook vragen of we de aantekeningen of PowerPoint van de vergadering kunnen krijgen voor de raadsleden die niet aanwezig kunnen zijn. De eindbijeenkomst OER deel A en deel B is vastgesteld op 15 december, een maandag. Het fDB heeft op dit punt ons advies gevolgd om de bijeenkomst op een maandag in te plannen. [ACTIEPUNT] Bij TTO navragen of de fDB heeft gecheckt dat studentleden bij de OER A en B eindbijeenkomst kunnen zijn. Verder is er een nieuwe datum voor de kennismaking tussen het fDB en de FSR op 20 november. Benjamins geeft aan dat hij alleen het eerste uur van deze kennismaking aanwezig kan zijn. Senchi vraagt de rest van de raad of ze hun aanwezigheid door kunnen geven aan Verhave.

43

44 [ACTIEPUNT] Verhave navragen bij de AVG-medewerker of ze de documenten in goede staat heeft ontvangen. Senchi raadt de gehele raad aan om het document IMR Q2 te lezen. Het is namelijk een status update wat er afgelopen periode gebeurd is op de faculteit op de verschillende portefeuilles.

47

48 De raad bespreekt de actiepunten.

49 Heijnis vertelt dat ze nog niet begonnen zijn aan de wandkrant. Van Kasteel zal hier een idee voor opstellen. Verder draait de sociale media. Heijnis zal vandaag beginnen met het updaten van de website.

51 Tip is bezig met het opstellen van het jaarplan voor de FSR, voornamelijk is het voornamelijk een analyse van de huidige situatie. Kracht en Tip zullen hier verder aan werken. Kracht heeft een document opgesteld van punten waar de FSR concreet aan de slag mee kan. De PV van vandaag is te vol dus we zullen dit volgende week op de PV bespreken.

55

56 Senchi zal een opstel maken voor het sociale veiligheid vergaderstuk en zal daar samen met Benjamins naar kijken, de raad zal dit op de PV van volgende week bespreken. Tip zal Casual UvA nog een keer mailen om een afspraak te maken [ACTIEPUNT].

59 Verhave en Senchi zullen de TAQT-training inplannen. Verhave heeft een formulier gedeeld in de Week van de FSR over de beschikbaarheid van volgend blok. De raad gaat dit formulier invullen [ACTIEPUNT]. De FSR zal bij aankomend TTO vragen over het budget van de FSR [ACTIEPUNT]. Van Kasteel gaat de enquête van Fidan over versterking medezeggenschap invullen [ACTIEPUNT]. Verder zal hij ook ALPHA een dossier-update geven over de her-erkenning studieverenigingen [ACTIEPUNT].

64

65 **3. Bevestigen notulen (5 min)**

66 We zullen de notulen aan het einde van de PV bevestigen.

67 **4. Bevestigen agenda (3 min)**

68 Agendapunt mededelingen wordt toegevoegd op agenda punt 5. We zullen de agendapunten. De vergaderstukken van Van Eck zullen verlaat worden tot hij aanwezig is.

70

71 **5. Mededelingen**

72 Kracht moet rond 12:00 de vergadering verlaten. Senchi moet de vergadering om 12:45 verlaten. De
73 vergaderstukken van Eck zullen verlaat worden tot hij aanwezig is.

74 **6. Stand van zaken (10 min)**

75 *Voorzitter, vicevoorzitter, DB-leden en CSR-afgevaardigden delen updates.*

76

77 Heijnis vertelt dat de sollicitaties voor raadsassistenten op gang zijn, er was een sollicitant afwezig door
78 een fietsongeluk. De SOCO zal met hen een nieuwe afspraak proberen te maken. Er zullen vandaag verdere
79 gesprekken komen. Senchi vraagt de SOCO wanneer ze een besluit kunnen maken. De SOCO had donderdag
80 in gedachten om een beslissing te maken. Senchi vraagt of de SOCO de potentiële raadsassistenten op de
81 volgende PV aan de raad wil voorleggen. Kracht stelt voor om alleen bij moeilijkheden de raadsassistenten
82 sollicitaties aankomende maandag op de PV te bespreken. Senchi, Prins en de SOCO zijn het daarmee eens.
83

84 De update over PR is dat de post over de Finse studenten het erg goed deed op de Instagram van de FSR.
85 Tip heeft zijn update al toegelicht tijdens de actiepunten over het jaarplan. Van Kasteel heeft geen verdere
86 updates.

87

88 Benjamins vraagt zich af hoeveel de FSR kan betekenen voor de studieverenigingen. Dit komt ook omdat
89 de meerderheid van de besluiten vorig jaar zijn genomen - niet dit jaar. Dit betekent dat het waarschijnlijk
90 niet mogelijk zal zijn om hierop in beroep tegen te gaan. De her-erkenning van ALPHA is wel een besluit
91 dat dit jaar is genomen, de FSR kan kijken we hier wel nog in beroep over kunnen gaan. Dit kan lastig
92 worden omdat, zoals ALPHA zelf ook had aangegeven, het beleid van het vorige bestuur niet fantastisch is
93 geweest specifiek de functionering van de penningmeester. Deze casus is ook meegenomen in het besluit
94 over de her-erkenning, Senchi reageert dat de FSR op het profileringsfonds niet veel invloed kan hebben
95 omdat het centraal wordt geregeld. De FSR kan wel kijken of er onkostenvergoeding geregeld kan worden
96 voor ALPHA en studieverenigingen. Volgens Senchi is er op een OV door Anne van de Graaf toegezegd dat
97 er hiernaar gekeken kan worden. Van Kasteel hier toen een meeting over gehad met Van de Graaf, maar
98 toen bleek alles moeilijk te regelen.

99

100 Benjamins vertelt dat Stefana van de CSR 15 November aanwezig zal zijn bij *Decolonial Dialogues;*
101 *"Decolonise, Decarbonise, Demilitarise!"* hier zal zij ook over samenwerking met derden spreken. Verder is
102 de CSR bezig of ze meer geld kunnen krijgen voor de medezeggenschap ook voor de FSRs. Ook omdat het
103 aantal studenten is gegroeid en zeker de FSR FGw weinig geld krijgt.

104

105 Senchi is bij Diversity Day geweest. De opkomst vanuit studenten was laag. Senchi heeft dus met veel
106 medewerkers gezeten. Het gesprek was niet heel productief, maar de schriftelijke feedback die gegeven
107 was tijdens de bijeenkomst was wel erg kritisch. Punten zoals gebrek aan stilteruimtes/gebedsruimtes,
108 kolfruimtes, gratis menstruatieproducten, genderneutrale toiletten. Senchi heeft op deze dag ook met Lily
109 George van ASVA gesproken over het aanbieden van gratis menstruatieproducten op de UvA. Van Kasteel
110 had Mic Cimmino van de CSR over dit onderwerp teruggemailed, maar kon zich niet meer goed herinneren
111 wat er vorig jaar was gebeurd op dit onderwerp. Van Kasteel had verder gecommuniceerd dat wij als raad
112 dit steunen. [ACTIEPUNT] Senchi en Van Kasteel zullen de casus over de gratis menstruatieproducten
113 bespreken en er een agendapunt voor volgende week van maken.

114

115 Studentlid-DB Iris Bouw wil graag bij de PV langskomen. De raad zal haar op de 2^e helft van een van onze
116 aankomende PV's uitnodigen en verder kijken of er onderwerpen zijn waar we op kunnen samenwerken.
117 [ACTIEPUNT] Verhave zal het student-lid DB uitnodigen voor een van de volgende twee PVs.

118 **7. Kritiek advies CSR-samenwerking met derden** (10 min) (bijlage: 1)

119 *Heijnis herintroduceert de brief van toelichting op de CSR 'samenwerking met derden brief'. De raad stemt*
120 *over amendementen en verzending.*

121

122 Kracht en Heijnis hebben de brief opnieuw besproken. Ze hebben een constructief gesprek gehad over de
123 brief en de politieke slagkracht van de studentenraad. Verder na wat grammaticale correcties is de brief
124 inhoudelijk vergelijkbaar gebleven.

125

126 **Stemvoorstel:** De FSR FGw 2023-2024 stelt voor om de brief "*support for the unsolicited advice from the*
127 *CSR regarding third party collaborations*" te delen met de CSR.

128

	Voor	Tegen	Onthouden	Blanco
Activistenpartij	6	-	1	-

129

130 Het voorstel is **aangenomen**. De FSR FGw 2023-2024 besluit om de brief "*support for the unsolicited advice*
131 *from the CSR regarding third party collaborations*" te delen met de CSR.

132

133 Verhave zal de brief doorsturen naar de CSR en de andere FSRen. [ACTIEPUNT]

134

135 Van Eck komt de vergadering binnen om 11:43.

136

137 **8. Budget update** (20 min) (bijlagen: 1)

138 *Van Eck update de raad over de status van het FSR budget en stelt mogelijke doelen voor waaraan dat budget*
139 *kan worden gepend. Heijnis en van Eck informeren de raad over het coronaherstelfonds waar aanspraak*
140 *op kan worden gemaakt.*

141

142 Van Eck vertelt dat er veel budget nog over is bij de FSR. Een paar opties om ons budget aan te besteden is
143 een COBO, een teamuitje, Instagram advertenties of studentenkantine. Van Kasteel stelt voor om een
144 nieuwe poging studentenkantine te doen. Kracht stelt voor om het geld voornamelijk te besteden aan
145 kleinschalige FSR-projecten en het uitbreiden van mogelijke projecten. In plaats van het geld volledig uit te
146 geven aan borrels. Senchi reageert dat alleen het teamuitje en de COBO 'gezellige' opties zijn in de lijst
147 suggesties. Heijnis vraagt zich af of het mogelijk is Instagram advertenties te richten op studenten van de
148 FGw of dat dat te specifiek is.

149 **Senchi voegt toe dat het sowieso fijn is om met Olav Berendes te bespreken of wij voorschotten**
150 **kunnen krijgen voor onze budget uitgaves [ACTIEPUNT].** Tip geeft de suggestie om een goede printer
151 te komen waarvan de printkosten erg laag zijn en deze ter beschikking van bijvoorbeeld de magazines te
152 stellen.

153 Heijnis vertelt dat hij samen met van Eck bij de vergadering was over de het resterende Corona-budget, tot
154 1 januari is 30 duizend euro op centraal niveau bruikbaar. Tijdens de vergaderingen werden de meeste
155 suggesties als mogelijk bestempeld, het moest alleen over studenten en verbinding te maken hebben.
156 [ACTIEPUNT] FSR gaat brainstormen over waar we geld aan kunnen uitgeven. Heijnis zal een poll op

157 Instagram zetten over waar studenten behoefte aan hebben, en wat daarvan georganiseerd kan worden
158 vanuit de FSR.

159

160 Senchi stelt boekenkorting voor de studenten voor als een mogelijke optie.

161

162 Van Kasteel heeft ook gepraat met Lin van de kantine (Smeer 'm) bij PCH. Zij was enthousiast over de 3,50
163 euro maaltijden, maar zou dan wel een nieuw persoon moeten aannemen. De UvA is er te vaag over geweest
164 of ze deze actie opnieuw zouden uitvoeren. De FSR kan kijken of het mogelijk is om hier opnieuw subsidies
165 voor te regelen.

166

167 De FSR neemt pauze om 12:54.

168 **9. Studentenhuisvesting (10 min) (bijlage: 1)**

169 *Heijnis stelt voor een beleidskader van de UvA te eisen over studentenhuisvesting.*

170

171 Kracht verlaat de vergadering om 12:00

172 De PV hervat om 12:08

173

174 Heijnis vertelt dat iedere student last heeft van de huisvestingscrisis. Heijnis zegt dat de UvA hier neutraal
175 op blijft en geen verantwoordelijkheid neemt over de huisvesting van studenten. Verder vraagt Heijnis of
176 dit onderwerp doorgestuurd moet worden naar de CSR of dat we vanuit de FSR een initiatief kunnen
177 beginnen. Van Kasteel reageert dat de universiteit geen wettelijke verantwoordelijkheid heeft om
178 studenten te huisvesten en dat zij dus ook geen studentenflats zullen bouwen. Benjamins reageert dat de
179 CSR hier al een paar jaar mee bezig is en dat het een lastig dossier is. De UvA had ook een afspraak met de
180 gemeente dat er jaarlijks een aantal studentenwoningen per jaar moeten wonen. Deze afspraak is jammer
181 genoeg opgezegd vanuit de gemeente. De UvA is centraal ook gestopt met het werven van internationale
182 opleidingen, maar per opleidingen is de realiteit hiervan anders omdat bepaalde opleidingen internationale
183 studenten nodig hebben. Benjamins vraagt zich af of er bij de geesteswetenschappen opleidingen zijn die
184 nog steeds actief internationale studenten werven. Er zijn namelijk veel opleidingen die het internationale
185 aspect of de *international classroom* promoten. Prins voegt ook toe dat het percentage internationale
186 studenten ten opzichte van Nederlandse studenten gegroeid is.

187 Senchi vraagt Benjamin om te kijken hoe hij kan inventariseren of opleidingen bij de FGw nog steeds aan
188 het werven zijn voor internationale studenten. [ACTIEPUNT] Benjamins, Heijnis en Prins zullen nadenken
189 hoe zij dit kunnen inventariseren en hoe we dit kunnen inzetten, naast te kijken naar hoe dit bijdraagt aan
190 het CSR-dossier. De HIC-opleiding is ook een interessant dossier om hierbij te pakken. [ACTIEPUNT] Ze
191 zullen een update geven op de PV over twee weken.

192 **10. CoBo (15 min) (bijlage: 1)**

193 *Van Eck stelt voor een CoBo te organiseren.*

194

195 Van Eck zegt dat het nu zeker belangrijk is omdat de FSR bezig is met het verbinden van OCs en
196 studieverenigingen, waarbij het organiseren van een COBO fijn zou zijn. Van Kasteel organiseert de COBO
197 liever op een locatie waar andere studieverenigingen niet hun COBO organiseren. Verhave reageert dat de
198 FSR eerder ook de Academische Club aangeboden kreeg voor gebruik. Van Eck heeft voorkeur om een plek
199 uit te zoeken waar we niet vroeg de deur uit gegooid worden, verder geeft Café DIEP ook korting. Senchi
200 vraagt of wij eerst een datum willen prikken of dat wij eerst een locatie willen vaststellen. Heijnis stelt voor
201 om eerst een datum te prikken. We zetten 23 november en 7 december als de eerste twee opties om de

202 COBO te houden. De raad beslist om de COBO zo open mogelijk te houden, het zal geen gesloten borrel zijn.
203 Welke partijen uitgenodigd worden zullen nog worden uitgekozen. Senchi zegt dat het houden van een
204 borrel ook fijne PR is omdat wij iedereen kunnen uitnodigen die kennis wil maken met de FSR en ook op
205 de Instagram kunnen delen.

206

207 Senchi zegt dat er moet worden nagedacht over RSVP-systeem zodat wij kunnen inschatten hoeveel
208 mensen er komen. Over twee weken op de PV, Van Kasteel, Van Eck, Kracht en Tip zullen dit plan opstellen
209 [ACTIEPUNT].

210

211 Carlos stelt voor om al een 'Save the Date' eruit te sturen voor 23 November. [ACTIEPUNT] Van Eck zal een
212 email schetsen en Verhave zal de email eruit sturen. Volgende week de 'Save the Date'. [ACTIEPUNT] Heijnis
213 zal een promo-post maken voor de Instagram.

214 **11. Inwerken raadsassistenten (15 min)**

215 *Heijnis vraagt de raad een plan voor het inwerken van raadsassistenten. Een korte brainstormsessie volgt.*

216

217 Heijnis ligt mondeling toe dat ze midden in het proces zitten voor het aannemen van de raadsassistenten.
218 Prins heeft aangegeven nog een moment van inwerken nodig te hebben, dit zal zo snel mogelijk gebeuren.
219 Voor de andere raadsassistenten zal het handig zijn om ze samen in te werken.

220 **12. PR van de Week (5 min)**

221 *De FSR bespreekt wat ze deze week op de social media willen delen.*

222

223 Heijnis vraagt aan de raad of er verschillende onderwerpen zijn die de FSR graag wil delen met onze
224 medestudenten. Verhave reageert dat er al twee actiepunten zijn voor de PR, een poll over sociale veiligheid
225 en een poll over budgetbesteding. Heijnis vraagt of wij als FSR nog iets willen zeggen over kritiek
226 samenwerking met derden of dat we de communicatie over dat onderwerp liever bij de CSR willen laten.
227 Benjamins vertelt dat hij nog steeds staat bij wat hij eerder heeft gezegd. Namelijk de reactie van de FSR
228 doorsturen naar de CSR en de andere raden maar verder de communicatie bij de CSR laten.

229 Senchi voegt toe graag voor onze wekelijkse sociale media post te delen dat de raad *samenwerking met*
230 *derden* heeft besproken en hierbij het woord kritiek erbuiten te laten. Verder wil Senchi graag de petitie
231 van ASVA als Instagramverhaal delen. Van Kasteel vraagt of de raad met het delen van vergelijkbare
232 onderwerpen altijd wil wachten tot het op de PV besproken kan worden. Senchi reageert dat dat niet hoeft,
233 maar deze keer het liever op de PV wilde bespreken dan op zondag via Whatsapp. Ter verduidelijking
234 kunnen potentiële sociale media posts voortaan eerst in de Whatsapp groep besproken worden. Vanuit
235 deze bespreking kan er worden besloten of het een onderwerp is waarover gestemd moet worden.

236 Tip vraagt de raad of ze een punt willen maken over de politieke situatie in Israël en Palestina. Heijnis en
237 Van Kasteel vertellen dat ze het allebei een lastig onderwerp vinden en dat het beter is om als FSR hier in
238 principe geen punt over te maken, maar wel over hoe de UvA hier mee om gaat. Van Kasteel zegt dat hij
239 veel verdeeldheid ziet op sociale media.

240

241 **13. Rondvraag en sluiting**

242

243 Van Eck vraagt over de planning van de raadsfoto's. Hij stelt voor om volgende week maandag om 10:30 de
244 raadsfoto's in te plannen. Heijnis vraagt aan de raad dat iedereen een kleine introductie over zichzelf schrijft
245 voor de sociale media [ACTIEPUNT].

246

247 De PV sluit om 12:42.

248 **Besluiten**

249

250 **230925**

251

	Voor	Tegen	Onthouden	Blanco
Activistenpartij	7	-	-	-

252

De FSR FGw 2023-2024 besluit de brief van de CSR getiteld "Unsolicited advice -third part collaboration 230921" mede te ondertekenen.

253

254 **231002**

255

	Voor	Tegen	Onthouden	Blanco
Activistenpartij	7	-	-	-

256

De FSR FGw 2023-2024 besluit om de inhoud van agenda punt 8 "Relations between the student council and the fDB student" van de notulen 13 mei 2022 zwart te lakken en een voetnoot te plaatsen bij het agendapunt dat het zwartlakken heeft plaatsgevonden op verzoek van het fDB.

257

258

259

260 **231009**

	Voor	Tegen	Onthouden	Blanco
Activistenpartij	6	-	1	-

261

De FSR FGw 2023-2024 besluit om de brief "support for the unsolicited advice from the CSR regarding third party collaborations" te delen met de CSR.

262

263

264